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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Mikor emelik végre 60 ezer forintra a rendvédelemben dolgozók 
bérét?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A jövő évi költségvetéshez benyújtott módosító javaslatomat, amelyben a rendvédelmi dolgozók
illetményalapjának 60 ezer forintra emelését szorgalmaztam, önök a szokott módon leszavazták.
Pedig mindenki tudja, hogy egységesen, legalább 60 ezer forintos illetményalapra lenne szükség a
rendvédelem, a honvédelmi és a közszolgálat területén egyaránt annak érdekében, hogy ne egymás
elől halásszák el a szervek a munkatársakat, hanem végre stabil, jól megfizetett állomány működjön
minden területen. Az ügy nem a kormányzati tétlenség újbóli bemutatása miatt fontos, hanem azért,
mert sok ezer magyar ember, rendőrök, tűzoltók, büntetés-végrehajtásban dolgozók, köztisztviselők
megélhetéséről és jövőjéről van szó. Nélkülük nem lehet jól működő Magyarországot teremteni.
Szolgálatuk  alapvetően  befolyásolja  minden  magyar  ember  életét.  Munkájuk  tisztességes
megfizetése ezért is központi kérdés mindannyiunk számára. De úgy tűnik, Önöknél ez nincs a száz
legfontosabb kérdés között sem. Persze, itt nem százmilliárdok alapítványokba való kitalicskázása
vagy NER-es cégek közpénzből történő kistafírozása a feladat.
 
Miközben a kormány és a kormányzati többség a közpénz-privatizációt csúcsra járatja, addig az
Önök hatalomban eltöltött tizenkettedik évében ott tartunk, hogy a belügyi és rendvédelmi dolgozók
több mint kétharmada a pályaelhagyást fontolgatja. Hamarosan tehát nem lesz elég rendőr az utcán,
nem lesz elég ember,  aki  a  tüzet  eloltsa,  nem lesz ember,  aki  az elítélteket  őrizze.  Hogy idáig
jutottunk, az kizárólag az Önök felelőssége, de inkább azt mondanám: felelőtlensége!
 
Csak egy példa:  egy frissen felszerelt  rendőr  átlagkeresete  lényegében a garantált  bérminimum



 
összegével  azonos,  ami  jelenleg  nem egészen  146  ezer  forint!  És  ezért  a  megalázó  összegért
folyamatosan kint kell lennie az utcán, a hatalmas létszámhiány miatt elképesztő túlmunkát kell
vállalnia. Csak idő kérdése, hogy az érintettek számára mindez mikor válik elviselhetetlenné.
 
Az Önök propagandagépezete  persze  mindezt  tagadja.  De akkor  vajon miért  van az,  hogy egy
felmérés szerint a belügyi és rendvédelmi dolgozóknak alig több mint a 2 százaléka gondolja úgy,
hogy megfelelően elismerik a munkáját és rendesen megfizetik őt?
 
Sokadszorra kérdezem már meg: Önök szerint ez így rendben van? Azt hiszik, hogy a szokásos
mellébeszéléssel és ráolvasással megint a szőnyeg alá söpörhetik a problémát? Vagy tényleg ennyire
lefoglalja önöket a közvagyon széthordása? Nem kellene legalább egyszer a társadalom érdekét is
tekintetbe venniük? Vagy az Önöknek már tényleg semmit sem számít?
 
Nyilvánvaló, hogy a belügyi és rendvédelmi dolgozók helyzetének megnyugtató rendezése már a
2022-ben létrejövő új nemzeti egységkormány feladata lesz. De ha egy mód van rá, addig legalább
ne tegyenek több kárt!
 
És  újra  megkérdezem  Miniszter  urat:  mikor  emelik  végre  60  ezer  forintra  a  rendvédelemben
dolgozók bérét?
 
 
Demeter Márta
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